
Tisztelt Városlakók!

Engedjék meg, hogy tájékoztassam Önöket a 2023. évben végzett képviselői munkámról!

2023-ban a Városstratégiai Bizottság és az Oktatási és Kulturális bizottság munkáját

irányítottam.

A Városstratégiai Bizottság élén a 2023. évben 10 ülést vezettem, melyen összesen 124

határozatot hoztunk. Az Oktatási és Kulturális Bizottság vezetőjeként a 2023. évben 10 ülést

tartottunk, melyen összesen 55 határozatot hoztunk.

A bizottsági üléseket megelőzően helyszíni bejárásokat tartottam, az ügyben érintett

személyeket megkerestem, tájékozódtam a napirendi pontokkal kapcsolatban.

Javaslatokat tettem a városfejlesztéssel, városrendezéssel kapcsolatos előterjesztésekre.

Számos esetben kezdeményeztem a helyi közúthálózat, járdák, csapadékelvezetők javítását,

karbantartását, fejlesztését. Egy Béke utcai lakos kérésére javasoltam az udvarukon végig

húzódó nyílt csapadékelvezetőárokkal kapcsolatos probléma megoldását, mely sikeresen

megtörtént. A közlekedés biztonsága érdekében kezdeményeztem több utcában közlekedési

tükör-és táblák kihelyezését. Konstruktív javaslatokat fogalmaztam meg a közút képviselőivel

folytatott helyszíni szemlén, a Széchenyi-Budai Nagy Antal-Mártírok utak kereszteződésében.

Az Ínség domb lépcsőjének újjáépítése kapcsán részt vettem a helyszíni találkozón, ahol

megfogalmaztam elképzeléseimet a lépcső  építésével kapcsolatban. Rendszeresen

figyelemmel kísértem, megtekintettem a folyamatban lévő  beruházásokat. Helyszíni szemlét

és konstruktív megbeszélést tartottunk a Rózsa úton több éve elhúzódó csapadékelvezetési

problémák miatt. Több alkalommal tekintettem meg a strand felújítási munkálatokat, hogy a

nyitás ebben az évben is megtörténhessen. A Nyírfa utcai lakók kérésére jelzéssel éltem a

kátyúzás miatt az önkormányzat felé, mely ki lett javítva. A köztemetőben személyes

tapasztalat és lakossági jelzések alapján több esetben jeleztem problémát a temető

üzemeltetőjének és kértem a minél előbbi megoldást. Javaslatot tettem a rendőrség

kerítésének megjavítására, mely a képviselő  testület közös döntése alapján le lett bontva. A

rendőrség épületének felújítási munkálatai után, a tervek szerint park lesz kialakítva, nyitva

marad a terület. Bekapcsolódtam a város által szervezett szemétgyűjtési akcióba. A kóborebek

problémájának megoldása érdekében folyamatos kapcsolatot tartok a Kutyajó Menedék

Alapítvány vezetőivel. Több esetben jelzéssel éltem feléjük kóborebekkel, kidobott sérült

kutyákkal kapcsolatban. Jelen voltam az Akácos úton tartott megbeszélésen, melyen a téma a

kóborebek problémájának csökkentése, megoldása volt. Kezdeményeztem a Kisvasút és az

Akácos úton található vízelvezető  árkok megtisztítását, kaszálását. Lakossági bejelentés és



személyes észrevétel alapján sok esetben kértem az utakon, útszélén található állattetemek

elszállítását. Jelentős számban regisztráltam a 65 éven felüli lakosokat a Gondosóra

programba.

A Pindur Palota Bölcsőde vezetői álláshelyére beérkezett pályázók meghallgatásában

bizottsági tagként vettem részt. Több programra tettem javaslatot a város kulturális éves

programtervének összeállításánál. Ünnepi beszédet mondtam a Magyar Kultúra napjára

rendezett megemlékezésen. Aktívan bekapcsolódtam az Akácos úti Közösségi Ház

programjaiba: Farsang, Gyermeknap, Szomszédsági főzés. Ratkó József költő  szobrával

kapcsolatos megbeszélésen vettem részt Heves városban. Kapcsolatot tartottam a városban

működő civil szervezetekkel, részt vettem és több rendezvényt anyagilag is támogattam. Több

lakos kérte segítségemet, hogy dolgozhasson a közmunkaprogramban, ezért az illetékes

hivatali dolgozótól kértem segítséget. Számos esetben nyújtottam tájékoztatást a lakosoknak a

szociális támogatásokkal kapcsolatban.

Az előző  évekhez hasonlóan képviselői munkámban, döntéseimben minden esetben a város

érdekeit tartottam legfontosabb szempontnak.

Köszönöm, hogy megtiszteltek figyelmükkel!

Nagykálló, 2024. január 29.

Tisztelettel: Bereczkiné Pápai Margit

                                                                                            önkormányzati képviselő


